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 PROTOKÓŁ Nr 72/2023 

 

z posiedzeń Komisji Budżetu i Finansów, Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia 

i Pomocy Społecznej oraz Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

które odbyły się w dniu 04 grudnia 2023 r. o godz. 14:00 

 

Udział w posiedzeniu wzięli: 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów: 

1. Jerzy Machowiak 

2. Anna Urbańska 

3. Jerzy Kołodziej 

4. Mikołaj Kostaniak 

5. Maria Jolanta Kin 

6. Dariusz Matuszewski 

7. Tomasz Gorwa 

 

Nieobecni radni: Edyta Borowczak. 

 

Członkowie Komisji Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej: 

1 Lucyna Marciniak 

2 Anna Wasilewska 

3 Dominika Dudzisz 

4 Anna Urbańska 

5 Dawid Nowaczyk 

6 Longina Raburska 

7 Mikołaj Kostaniak 

8 Krzysztof Kołacki. 

 

Członkowie Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska: 

1. Marcin Tajchert 

2. Dawid Nowaczyk 

3. Lucyna Marciniak 

 

Nieobecni radni: Edyta Borowczak. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Wójt Gminy – Marek Lorych 
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2. Sekretarz Gminy – Patryk Tomczak 

3. Anna Kaczmarek – z-ca Skarbnika Gminy 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Machowiak odczytał porządek obrad: 

1.  Otwarcie. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Projekty uchwał: 

a. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Święciechowa na lata 

2024-2035,  

b. w sprawie projektu uchwały budżetowej na rok 2024.  

4. Wolne głosy i wnioski. 

5. Odpowiedzi na wolne głosy i wnioski. 

6. Zakończenie. 

Radni przyjęli porządek obrad jednomyślnie. 

 

Ad.2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji  

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, iż wszyscy radni mieli możliwość zapoznania się 

z treścią protokołu. Zapytał obecnych, czy mają jakieś uwagi do treści.  

Ponieważ nikt nie wniósł uwag do protokołu, Wiceprzewodniczący Rady wniósł o przyjęcie 

protokołu bez czytania. 

Radni jednomyślnie przyjęli protokół. 

 

Ad. 3 Projekty uchwał: 

a) w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Święciechowa na lata 2024-

2035,  

b) w sprawie projektu uchwały budżetowej na rok 2024.  

 

Anna Kaczmarek – Z-ca Skarbnika Gminy odczytała treść prezentacji dotyczącej projektów 

obu uchwał. Prezentacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Radny Marcin Tajchert zapytał czego dotyczy kwota 3 milionów złotych na zieleń w parku 

rodzinnym w Święciechowie. 

Sekretarz wyjaśnił, iż w ramach tej inwestycji jest to zakwalifikowane jako zieleń, natomiast 

będą to ścieżki i alejki w części utwardzone oraz oświetlenie, monitoring i pump truck.  
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Radna Maria Jolanta Kin wniosła o przekazywanie informacji nt. terminów zaciągnięcia 

kredytów. 

Radna Anna Urbańska zapytała o powody sprzedaży działek i lokalu gminnego. 

Sekretarz wyjaśnił, iż jest to konieczne z powodu potrzeby uzyskania dochodu majątkowego, 

z którego finansowane są inwestycje. 

Radna Anna Urbańska zapytała na co będzie wymieniane ogrzewanie na salach wiejskich. 

Sekretarz poinformował, iż planowane jest ogrzewanie gazowe i pompy ciepła. 

Radny Krzysztof Kołacki zapytał co jest zaplanowane w ramach stu tysięcy złotych na boisko 

sportowe w Strzyżewicach. 

Sekretarz poinformował, iż na chwilę obecną nie jest jeszcze ustalone co dokładnie zostanie 

tam zrobione. 

Radny Mikołaj Kostaniak zapytał czy jest rozdzielona dotacja dla organizacji pozarządowych 

np. odrębnie na sport? 

Anna Kaczmarek poinformowała, iż kwota 68 000,00 zł jest z przeznaczeniem dla klubów 

sportowych a 100 000,00 zł jest z przeznaczeniem dla Stowarzyszeń. 

Radny Kostaniak zapytał czy nie jest to błędem, bo w tej sytuacji Fundacje nie będą mogły 

startować w konkursie. 

Sekretarz poinformował, iż taka jest nazwa paragrafu w księgowości ale w jego skład 

wchodzą również fundacje.  

Radny Mikołaj Kostaniak zapytał czy są zaplanowane na przyszły rok działania wspólnie z 

powiatem. 

Wójt poinformował, że poza budową ścieżki rowerowej na tą chwilę nie ma innych planów. 

Radna Maria Jolanta Kin zapytała na co jest przeznaczone 550 tysięcy na domy pomocy 

społecznej. 

Anna Kaczmarek wyjaśniła, iż są to pobyty ponad 10 mieszkańców Gminy w domach 

pomocy społecznej. 

Radny Jerzy Machowiak zapytał jaki procent podatku pochodzi od osób fizycznych. 

Wójt Gminy poinformował, iż jest to ok. 50%. 

Radny Mikołaj Kostaniak zapytał czy Dni Święciechowy w przyszłym roku są planowane 

również takie duże jak ostatnio. 

Wójt poinformował, że Dni Święciechowy planuje Samorządowy Ośrodek Kultury i to 

pozostaje w kwestii ich budżetu. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektów uchwał. 

 

 

Ad. 4 Wolne głosy i wnioski. 
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Brak. 

 

Ad. 5 Odpowiedzi na wolne głosy i wnioski. 

Brak. 

 

 

Ad. 6 Zakończenie.  

Posiedzenie zakończono o godz. 12:50 

 

 

               Protokołowała      Przewodniczący Rady Gminy 

 

Magdalena Jaraczewska-Wieczorek     Jerzy Machowiak 

 


